
RADA GMINY
w Daszynle

PROTOKOL NrXVI/2015
z obrad XVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 27 sierpnia 2015r.

Ad-1

Przewodniczacy Rady -Marek Chwialkowski otworzyi obrady XVI nadzwyczajnej sesji
Rady Gminy \ Daszynie.
Powital przybytych na obrady sesji: radnych, soltysow, Wojta —Zbigniewa Wojtera,
Sekretarza Gminy —Mariusza Gralewskiego, Skarbnika Gminy-Danut$ Kaczmarek.
Przewodniczacy stwierdzit, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczesrniczy w niej 14 tj. 93% ustawowego skladuRady. Nieobecny radny M.Bawej

Przewodniczacy Rady odczytal wniosek Wojta o zwolanie nadzwyczajnej sesji.

Ad.2

Przewodniczacy przedstawil porzadek obrad:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porzadku obrad.
3. Podjecie uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Daszyna na lata 2015-2030.
4. Podjecie uchwaiy w sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na 2015 rok.
5. Podjecie uchwaiy w spra\vie nabycia nieruchornosci gruntowych polozonych w

obrebie Walew, gm.Daszyna,.
6. Zakonczenie obrad.

Ad.3

Przewodniczacy stwierdzil, ze uchwala Nr XW74/2015 w sprawie zmian Wieloletniej
prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030 byla odczytana na poprzedniej sesji
25 sierprua 2015 r. wiec nie zachodzi potrzeba ponoxvnego czytania.
Na obrady sesji przybyl radny M.Bawej. Obecnych 15 radnych.
Wojt.powiedzial, ze przedstawiona uchwala jest konieczna do zlozenia wniosku o
dofinansowanie zadania uzbrojenia teren6v*r inwestycyjnych. Radni otrzymali kosztorys
realizacji tego zadania. Projekt jest zlozony z kilku elementow takich jak wykonanie zjazdow,
gazoci^gu, wodoci^gu. Ostateczne koszty tego przedsi^wziecia b^dg. znane po przetargu.
Wqjt poinformowal, ze inwestor, ktory zadeklarowal dobrowolna wptat? na rzecz gminy, nie
mo^: przybyc na dzisiejsz^ sesje. Wqjt rozmawial z nim i zgodzil si? na zwiekszenie kwoty
dobrowolnej wplaty do 1200.000 zl
Radny J.Kinski zapytal czy daro\vizna w wysokosci 1200.000 zl jest nie zmienna bez wzgl^du
na ostateczny koszt inwestycji znany po przetargu.
Wojt potwierdzit, ze deldarowana kwota jest mozliwa do otrzymania.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze Wojt sklada obietnice w imieniu inwestora, ktorego nikt nie
widzial. Zapytal gdzie i w jaki sposob odbywaty sie rozrnowy. Zapytal cz>'jest sporz^dzona
jakas notatka nata okolicznosc.
Wojt odpowedzial, ze rozmowy odbyly sie w £,odzi w siedzibie SNS FOODS. Jest to
powazny parter w rozmowach bizneso\vych i nie mozna w ten sposob stawiac spra\yy.
Zawieranie umowy jest wiaz^ce dla obu stron. Nie \viemyjeszcze czy \vniosek gminy
zakwalifikuje si^ w konkursie. Aby gmina byla wiarygodnym parterem dla tego inwestora
musimy miec chociaz potvxaerdzenie przyj^cia \vniosku na dofinansowanie. Grnina z realizacji
tej inwestycji bedzie miala korzysci miedzy innymi w postaci rozbudo\v^r sieci gazowej.
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Radny T. Dvmny poprosil o przedstawieme szczegolow planowanej dzialalnosci
wsponmianego inwestora.
Wojt powiedzial, ze jest to firma SNS FOODS z siedziba vvLodzi. Zajmuje sie obrotem
miesem, warzywami i artykulami spozywczynii. Jego dzialalnosc wykracza poza granice
kraju. "Lokalizacji takiego zakladu w Daszynie bedzie z korzyscia. dla gminy.
Sekretarz przedstawii dane z dokumentacji opracowanej dla zakladu, ktory ma powstac na
dzialkach w Daszynie za Gruau. W obiektach, ktore maja. powstac b?dzie odbj^walo sie
pakowanie produktow, ktorych dystrybucja zajmuje si? SNS FOODS.
Ra^"Y T-PVmnV ̂ Py^ z ktorej strony bedzie prowadzona linia gazoci^gu.
ypjt poinformowal, ze gazoci^g bedzie prowadzony od Janic pi^ez Os^dowice, Star^
Zelazn^-Walew do Daszyny.
Radny J.Kinski zapi'tal czy gmina bedzie mo^a odliczyc Vat od tej inweslycji.
Wojt potwierdztf, ze bedzie mozna odliczyc podatek Vat.
Radny T.Dyinnv zapytal jaki bedzie udzial wklad finansowy gminy w t? inwestycje?
Wojt odpowiedziai ze gnaina nie dolozy swoich pieniedzy. Srodki finansowe na wklad
wlasny bed^ z dobrowolnej wplaty wspomnianego wczesniej inwestora.
Radny RDabrowski zaproponowal, aby zat^cznikiem do uchwaly byla umowa intencyjna
podpisana z mwestorem SNS FOODS, ze po uzyskaniu przez gmin$ Daszyna dofinansowania
na zbrojenie dzialek inwestycyjnych deklaruje przekazanie lavoty 1.200.000 zl na rzecz
gminy Daszyna.
Soltys D.Kaczmarek stwierdzi*, ze powinien bye zapis czy ta firma bedzie prowadzila skup
\\faTzywnapotrzeby maj^cej powstac przetworni.
Radn>^ T.Dynmy zapytal czy bed^ dostarczane do tego zakladu warzi'wa lub mieso. Czy b?d^
tu przetwarzane, a co za tym idzie czy b^d^ jakies odpady,
Woit powiedzial. ze zaktad, ktor>' ma powstac bedzie zajmowal si? jedynie
przygotowywaniem mrozonek z gotowych juz przywiezionych polproduktow. Nie b?dzie
produko^val na szeroka skale odpadow,
Radny T.Dymny zapytal co w sytuacji jak w trakcie dziaialnosci firma zmieni profil na
bardziej uciaz]i\vy dla ludzi i srodo\viska.
Wojt odpo\viedzial, ze wowczas wlasciciel musi ponownie wyst^pic o uzgodnienie waruakow
srodowiskowych.
Radm^ H.Dabrowski stwierdzil, ze jezeli do uchwary nie bedzie dol̂ czona kopia zawartej
umowy na dobrowolna wplate darowizny to RIO w Lodzi w ramach nadzoru uchyli uchwale.
Brak jest dokurnentow pot\\4erdzaj^cych pojawienie si? wykazanych dochodow z
dobrowolnej wptaty.
Skarbnik stwierdzila, ze takich dokumentow RIO za_da w przypadku biez^cego roku -2015.
natomiast dane dotycz^ce roku 2016 s^ na razie prognoz^..
Zakonczono dyskusj?.
Przewodnicz^.C3r odcz '̂tal uchwale Nr XVI/74/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030 i poddal pod gtosowanie.
Wynik gtosowania:
Za -9
Przeciw - 2
Wstrzymujace -4.
Uchwale przyjeto \vi?kszoscia sdosow.



Ad, 4
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaty Nr XW75/2015 w sprawie zmian w budzecie grniny
Daszyna na 2015 rok.
Nie zgioszono pytan.
Przewodniczacy poddal pod gfosowanie uchwale.
Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 0
Wstrzymujace 6
Uchwate przvieto wiekszoscia gtosow.

Ad.5

Radni otrzymali zmienion^ tresc uchwaly Nr XVI/76/2015 w sprawie nabycia nieruchomosci
gruntowych poiozonych w obrebie Walew, gm.Daszyna. Zmiany uwzgledniaj^. uwagi
radnych przedstawiona na poprzedniej sesji.
Wojt powiedziai ze gmina musi wykupic te dwie dziattd, aby mozna wykonac zjazd.
Po zakonczeniu inwestycji dziatki zostan ,̂ sprzedane na cele mwestycyjne, Sprzedaz odbedzie
sie w formie przetargu. Aby zagwarantowac wlascicielo\vi dziatki swobodny dostep w akcie
notarialnym bedzie zapis o ustano\vieniu sJuzebnosci przejazdu.
Radnv H.Dabrowski st\vierdzi}; ze nie ma w nazewnictwie aktow pra^Tiych ,;uchwala
intencyjna". Mozna uzyc okreslenia ,;w3Tazenie \\'olrj.
Sekretarz wvjasniai ze jest to uchwala intencyjna, upowazniajaca Wojta do podjecia takich
czynnosci jak dokonanie podzialu, \vyceny rzeczoznawcy, sporz^dzenie umowy
przedwstepnej. Zaproponowat wykreslenie z ̂ u^u uchwaty slowo ,,intencyjna" i
umieszczenie w dalszej tresci uchwaty'.
Radni przyj^li przedstawionq propozycje zmiany tresci uchwaty.
Zakonczono dyskusje.
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaty Nr XW76/2015 w sprawie nabycia nieruchomosci
gruntowych polozonych w obr^bie Walew, gm.Daszyna i poddal pod glosowanie.
W^Tiik glosowania:
Za 12
Przeciw 0
Wstrzymujace 3
Uchwal^ przyjeto wiekszoscia gtosow.

Ad.6
W zwiazku z wyczerpariiem porz^dku obrad Przewodniczacy zamkna} XVI nadzw>'czajna
sesje Rady Gminy w Daszynie.

ProtokoloM'ala:
D.Kazmierczak

Man


